
 
Protokół Nr  1/08 

z posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 
w dniu  10 stycznia  2008 r. 

 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
 

Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie składników wynagrodzeń nauczycieli w przedszkolach, szkołach 

podstawowych i gimnazjach prowadzonych przez Miasto Białogard  na 2008 rok. 
    Przedstawia: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu 
3. Sprawy różne. 
4.  Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad 1 
 

Posiedzenie o godz. 17.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 
Porządek  przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). 
 
 
Ad 2 
 Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Spraw Społecznych przedstawił projekt 
uchwały w sprawie regulaminu na rok 2008 określającego wysokość oraz warunki 
przyznawania, obliczania i wypłacania niektórych składników wynagrodzenia nauczycieli 
zatrudnionych w przedszkolach, szkołach podstawowych i gimnazjach prowadzonych przez 
Miasto Białogard. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – przypomniał, że radni usunęli zapis dot. dodatków dla nauczycieli  języków 

obcych, w związku z tym Radny pytał jak wygląda sytuacja w tej sprawie? 
Naczelnik Wydz. EKPiSS – uważa, że sytuacja jest stabilna, jeśli chodzi o nauczycieli języków 

obcych. 
K.Skoczyk – pytał co z dodatkami dla wychowawców w przedszkolach? 
Naczelnik EKPiSS – odpowiedział, że w przedszkolach wychowawcy mają  mniejsze dodatki z 

uwagi na niższe wykształcenie. 
B.Stanczewski – stwierdził, że są samorządy, które przekazują duże środki na oświatę. W 

naszym mieście  różnica między subwencją a  zapisem w budżecie wynosi  4 mln zł. 
J.Turnik – powiedział, że niewłaściwe jest, iż pozostawiono tak małe kwoty za 

wychowawstwo, gdy w ubr. związkowcy przyszli prosić o podwyżki w tym zakresie. Należy 
zmniejszyć różnice między wychowawstwem a opieką nad stażystą. Ten projekt uchwały 
nie wykazuje dobrej woli, nie zapewnia zachęty do przyjścia nauczycieli do pracy, bo 
młodzi nauczyciele wyjeżdżają za granicę. Jeżeli w ciągu roku znajdą się nowe pieniądze 
to od 1 września należy uregulować tą sprawę i podnieść dodatek za wychowawstwo. 

K.Jarosz – powiedział, że wychowawstwo powinno być bardziej opłacane niż opieka nad 
stażystą, gdyż z wychowawstwem wiąże się większy zakres pracy i opieki. 
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J.Leszczyk – nadmienił, że dylematem jest to, że ten projekt omawiamy po przyjęciu budżetu. 
 

Po zamknięciu dyskusji przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie regulaminu na rok 2008 określającego wysokość oraz warunki przyznawania, 
obliczania i wypłacania niektórych składników wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w 
przedszkolach, szkołach podstawowych i gimnazjach prowadzonych przez Miasto Białogard. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały, głosując: 
za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 
Ad 3 

J.Leszczyk – poruszył sprawę wliczania do średniej ocen z religii, co odciąga młodzież od 
tego przedmiotu w przypadku, gdy otrzymują negatywne oceny. 

K.Jarosz – poparł problem ludzi młodych, uważając, że religia nie powinna być wykładana w 
szkole tylko funkcjonować tak,  jak  to było dawniej.  

 

Ad 4 
 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 18.00 
 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

Przewodniczący  Komisji 
              

                    Janusz Turnik 
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